
VERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS over seizoen 1994-1995 
 
Dit verslag behandelt de periode tussen 1 juli 1994 en 30 juni 1995. Om aan te sluiten bij het algemeen verslag van november 1994, 
en omdat veel zaken over een seizoen doorlopen, is er ook aandacht besteed aan de periode tussen 30 juni 1995 en heden. 
 
Voorwoord 
Dit verslag doet zijn naam eer aan. Het is een algemene terugblik op een seizoen waarin veel gebeurd is. Een meer gedetailleerde 
verantwoording staat te lezen in de verslagen van de afzonderlijke commissies en afdelingen, zoals :  
- seko 
- juko 
- barko 
- zako 
- redacko 
- penningmeester 
- samenstelling commissies 
In de vergadering zullen wij een minuut stilte gebruiken om de aktieve en markante LENSERS Ad Coret en Gerard van den Steen te 
herdenken, die in het verslagjaar ons ontvallen zijn. Ook het veel te vroeg overlijden van jeugdspeler Michael Dijkgraaf op 23 
november 1995 is iets om bij stil te staan. 
 
Varia 
- Op de nieuwjaarsreceptie zijn Cees v.d. Beek (40 jaar) en Wil Heijnen (25 jaar) gehuldigd ivm hun langjarig lidmaatschap. 
- Op 30 juni 1995 telde LENS 532 leden, wat volgens Martin Reuver een geringe stijging betekent t.o.v. een jaar eerder. 
 
Verslag 
In het vorige verslag, gemaakt in november 1994, wordt gesproken over een formatiekommissie die sinds september 1994 bezig is 
met het formeren van een nieuw bestuur. 
Tijdens de jaarvergadering op 12 december 1994 blijkt er een nieuw bestuur te zijn. Twee dagen eerder pas definitief samengesteld. 
De volgende mensen hebben elkaar gevonden :  
Jaap Colpa voorzitter 
Fred Grens  alg. sekretaris  
Gerard vd Kleij  penningmeester  
Paul vd Steen lid 
Wil Heinen lid 
Frank Veeren tweede penningmeester 
Na een jaar besturen willen wij de belangrijkste items graag in dit verslag aan de orde laten komen. 
Financiëel gaat het beter, of misschien zelfs wel goed. Het forse exploitatietekort over 1993-1994 is omgetoverd in een piepklein 
overschotje voor het jaar 1994-1995. Voor details omtrent dit huzarenstuk verwijs ik naar het verslag van de penningmeester. 
Dankzij een uitstekend functionerende ledenadministratie komt een zeer groot deel van de te betalen contributie ook werkelijk 
binnen. Ook boetes worden keurig betaald. Tenslotte draagt het inschakelen van een incassoburo bij aan de hoge contributie 
opbrengst. 
Toch, hoewel er steeds meer reclameborden langs ons eerste veld hangen, en hoewel het aantal advertenties in de LENSrevue 
toeneemt, en hoewel steeds meer elftallen bij senioren en jeugd gesponsord worden, is de financiële toekomst opnieuw zeer zorgelijk. 
Hoofdsponsorschap en kostenbeheersing zijn speerpunten van ons beleid. 
Op en rond ons sportterrein boeken we regelmatig terreinwinst. De contacten met de direkt uitvoerende medewerkers van de Dienst 
Welzijn zijn goed. Dit houdt in dat er daadwerkelijk iets gedaan wordt aan het verhelpen van kleine ongemakken of aan (beter) 
onderhoud van de velden. Ook het toegezegde kappen van de bomen langs het eerste veld is een stap in de goede richting. 
Het dak van Waterloo en kantine is gedeeltelijk vernieuwd, maar er moet nog meer gebeuren om het droog te houden. Vooral 
geldgebrek verhindert een tweede reparatie. 
De Escampcommíssie is aan z'n tweede jeugd begonnen, en in regelmatig overleg met de dienst Welzijn wordt ook hier steeds 
gewerkt aan oplossingen in een wat breder verband. Kleedkamerproblematiek, onderhoud van de velden en herverdeling velden 
alsmede algemeen onderhoud gehele sportpark staan frekwent op de agenda. 
Ook sponsoring(eigenlijk meer de problemen op dat gebied) is een regelmatig terugkerend onderwerp in de bestuurskamer. 
Structureel met sponsoring bezig zijn is voor LENS van levensbelang. Te denken valt aan dingen als een businessclubje in 
Waterloo, sponsorakties rond bepaalde wedstrijden, contacten onderhouden met de sponsors. 
Helaas is een sponsorcommissie nog steeds niet goed van de grond gekomen. Bestuursleden moeten momenteel op individuele basis 
te vaak ad hoc met dit belangrijke onderwerp bezig zijn. 
Direkt gekoppeld aan sponsoring is het prestatief beleid van LENS. In de vergadering van eind mei is uitgebreid gediscussieerd over 
de sportieve bedoelingen van onze vereniging. Binnen het bestuur leeft de gedachte dat uiterlijk eind december duidelijk moet zijn 
dat LENS ook in het seizoen 1996-1997 prestatief in de tweede klas kan uitkomen. Een zeer belangrijke voorwaarde die dan 
ingevuld moet zijn is het hoofdsponsorschap. 
Sinds mei 1995 bezit LENS een jubileumcommissie, die voortvarend aan de slag is gegaan. Via de LENSrevue worden de leden op 
de hoogte gehouden van alle aktiviteiten. Ook bij het organiseren van deze festiviteiten blijkt het gebrek aan financiën een struikelblok. 
De jubileumcommissie garandeert dat zij zelf voor voldoende geld zorgt, e.e.a. door middel van sponsors en verkoopaktiviteiten. Op 
de begroting van de vereniging was en is geen geld opgevoerd voor het jubileum. 
 
Sportieve prestaties  
LENS 1 zag kans in de laatste wedstrijd van de competitie het tweedeklasserschap veilig te stellen, terwijl LENS 2 zich iets eenvoudiger 
handhaafde. De trainers waren Peter Bos en Hans van Heteren, terwijl de verzorging in handen van Edwin Coret lag. 
De jeugdelftallen A1, B1 en C1 bleven allen, met meer of minder moeite, behouden voor de hoogste afdelingen, terwijl D1 zelfs 
kampioen van Den Haag is geworden. Dit team speelde ook mee in de finale van de D-één-cup, die helaas net verloren werd. 



 
Fred Grens, 
271195 
 
FINANCIEEL JAARVERSLAG SEIZOEN 1994/1995  
 
Inleiding 
Het seizoen 1994/1995 stond op financieel terrein in het teken van de bestuurswisseling in december 1994, waarbij Arthur de Groot 
de functie van penningmeester aan ondergetekende overdroeg. De 'lasten' van het penningmeesterschap konden vanaf dat moment 
gelukkig worden verdeeld over meerdere personen, t.w. Ruud Vereecken voor de financiële administratie, Johan Taal voor de 
administratie van het sponsorgebeuren en Martin Reuver wederom voor de komplexe leden- en kontributie-administratie. Daarnaast 
trad Frank Veeren tot het bestuur toe als 2e penningmeester. 
Een andere niet onbelangrijke gebeurtenis was de invoering van kassa's achter de bar in het klubgebouw. Na een introductie-avond 
waarop kon worden drooggezwommen, werd 'in het diepe' gesprongen. Aan de positieve reacties voor en achter de bar te merken, 
ondanks de normale 'kinderziektes', én op grond van de cijfers mag de invoering van de kassa's een succes worden genoemd. In het 
nieuwe seizoen zal overigens nog worden gewerkt aan verdere stroomlijning op dit punt. 
 
De resultaten. 
Eerste doelstelling van het bestuur was ombuiging van de neerwaartse financiële spiraal, een lijn die door het vorige bestuur overigens 
reeds was ingezet. Het stemt dan ook tot tevredenheid dat deze doelstelling kon worden gerealiseerd, overigens mede dankzij de 
inspanningen van alle betrokken (commissie)leden. 
Aan inkomstenzijde viel de post kontributies hoger uit dan verwacht, mede omdat van achterstallige posten minder behoefde te 
worden afgeschreven. Een belangrijk resultaat van de konsekwente werkwijze waarbij de inzet van een incassobureau duidelijk 
loont. Jammer dat het soms zover moet komen, maar wie niet horen wil, moet (de extra incassokosten) maar voelen. Belangrijk is 
ook het herstel van het rendement van ons klubgebouw. Niet het resultaat van meer omzet, maar meer van goed dagelijks beheer 
van inkopen en voorraden, tussentijds doorgevoer-de prijsaanpassingen en efficiencyvoordelen van het al eerder genoemde gebruik 
van de kassa's. Positieve uitschieters zijn natuurlijk ook de opbrengsten van de grote klubaktie en de 'gewone' loterijen. Deze 'extra' 
opbrengsten zijn voor voor LENS onontbeerlijk, reden om deze posten voor komend seizoen in de begroting op te nemen, reden te 
meer ook voor de leden om loten te blijven kopen. Dan de zorgenkindjes. De opbrengsten uit reklame- en sponsorinkomsten zijn 
achtergebleven bij de verwachtingen. Helaas blijkt het in de praktijk niet gemakkelijk om nieuwe sponsors aan te trekken. Reden om 
komend seizoen te werken aan het zgn. businessclub-idee, waarbij sponsors en leden meer met elkaar in kontakt worden gebracht 
met als doel een grotere onderlinge binding te bereiken door het gezelligheidselement. Wellicht dat hiermede ook de zakelijke 
kontakten worden gestimuleerd, hetgeen LENS weer geen windeieren zou kunnen leggen. Om die reden staat overigens ook de 
herinrichting van Waterloo op het programma. De inkomsten uit de toto/lotto zijn zoals bekend aan het teruglopen. Binnenkort komt 
tevens een einde aan het wekelijkse inleveren via de stempelautomaten van de clubs. Toch kunnen de inkomsten uit de toto/lotto 
blijven bestaan en zelfs worden verhoogd als meer mensen dan nu via LENS gaan deelnemen. Binnenkort zal hiervoor weer een 
actie worden opgestart. Aan de lastenkant vallen enkele posten in negatieve (financiële) zin op. Oorzaak bij de kosten lensrevue is 
het om onduidelijke redenen te laag begroten van de post inkopen ten opzichte van vorige begrotingen. Vervanging van de 
stencilapparatuur door nieuwe, moderne apparatuur via een leasecontract is oorzaak van een daling van de begroting van komend 
seizoen op deze punten. Een belangrijk deel van de kosten voor de selectie wordt gefinancierd door de hoofd-sponsor. Voor het 
resterende gedeelte, nodig om op sportief gebied de prestatieve doelstelling gestalte te kunnen geven, konden helaas geen extra 
fondsen worden aangeboord, zodat deze ten laste van het resultaat zijn gebracht. Overigens prijst het bestuur zich gelukkig dat voor 
het komende seizoen een aantal personen (privé-sponsors) bereid is gevonden een extra bijdrage te geven ten behoeve van 
sfeerverhogende activiteiten voor de A-selectie, zoals vervoer per bus bij uitwedstrijden, gezamenlijke uitstapjes enz. enz. 
Nog niet genoemd is de club van 100. Hoewel het aantal leden helaas wat is teruggelopen, zagen gelukkig toch een groot aantal 
personen de noodzaak van het bestaan van deze club voor LENS in. In het afgelopen jaar werden een tweetal bijeenkomsten 
georganiseerd. Uiteindelijk werd besloten als bestemming voor de gelden de zo noodzakelijke vernieuwing van het dak en de 
herinrichting van Waterloo te kiezen. In het komende jubileumseizoen zal in december weer de nodige aandacht aan de club van 
100 worden gegeven, waarbij vooraf een duidelijke bestemming voor de gelden zal worden genoemd. 
 
Tenslotte. 
Tenslotte een woord van dank aan allen die aan het financiële resultaat voor de club hebben bijgedragen. Een resultaat dat al leen tot 
stand kon en kan komen door gezamenlijke inspanningen en dat is opgebouwd uit een aantal grote en kleine, maar altijd onmisbare, 
bouwstenen. 
 
's-Gravenhage, november 1995  
G. van der Kleij 
 
DE REDAKTIE BLIKT TERUG OP SEIZOEN 1994/1995 
 
Als wij terugkijken op het afgelopen seizoen, kunnen we vaststellen dat niet alles altijd even gladjes is verlopen. Maar dat is 
voorspelbaar, want net als geheel LENS, was uw ook uw redaktie steeds in beweging. 
Veel is er afgelopen seizoen gedaan om het verenigingsorgaan 'de LENSrevue' te verbeteren op het gebied van zowel lay-out als 
reproductie. De bekroning van ons werk zagen wij in de goedkeuring van het Bestuur om over te gaan tot de aanschaf van een 
nieuwe dupliceermachine voor de produktie van de LENSrevue. Hierdoor is niet alleen de leesbaarheid en het uiterlijk enorm vooruit 
gegaan, maar ook de bediening sterk vereenvoudigd. Het even snel een aantal afdrukken maken behoort nu ook tot de mogelijk--
heden. 
Dit seizoen zijn totaal 44 edities verschenen, inclusief de 'extra dikke' JONG-LENSrevue, die dit keer ook bijdragen had van de 
Seniorencommissie. Gemiddeld was de revue ±12 pagina's dik, waarvoor wij ongeveer 141.000 vel papier nodig hadden. Dit laatste 
vormt, samen met de portokosten, de grootste onkostenpost. Er zal in het nieuwe seizoen bekeken worden om tot een besparing in 



de portokosten te komen, door de revue uit niet te veel pagina's te laten bestaan en de verzending per (goedkopere) 48-uurs post te 
doen. 
Wij zijn veel dank verschuldigd aan de woensdagochtendklub, onder de bezielende leiding van captain Joop Willems : de dames 
Marianne en Inge - de heren Lou de Boer en meneer de Groot voor het zorgdragen dat de leden keurig op tijd het clubblad in de bus 
kregen. Last, but not least onze chauffeur Joop Heijnen voor het aanleveren van de post via ADREPAK bij de PTT en natuurlijk 
(eigenlijk moeten we hem het eerste noemen) de chef van de LENS-huisdrukkerij, Tinus van Zilfhout. 
Wij hopen aankomend seizoen weer een beroep op jullie te kunnen doen !! 
Een, voor ons, dieptepunt was echter een verzoek, gericht aan de "club van 100". Verzocht werd om geld vrij te maken en aan te 
wenden voor de aanschaf van een andere computer, aangezien de huidige computer nogal vaak kuren vertoonde. Het verzoek heeft 
de "Club" wel bereikt, maar reaktie bleef helaas uit... 
De relatie met het bestuur en andere commissies is gaande weg steeds meer verbeterd. Met het bestuur is bijna wekelijks informeel 
overleg, terwijl 2 maal per jaar 'officieel' vergaderd wordt. 
 
R E D A K T I 0 N E E L 
Enkele wapenfeiten van uw  redaktie waren o.a. een poging om in een serie artikelen het randgebeuren van onze vereniging te 
belichten. Om uw geheugen op te frissen laten we de meeste onderwerpen nog even kort de (LENS)revue passeren : 
- We had a dream - 
- voor de draad er mee - 
- de pluim - 
- mentaliteit (laat niet als dank) of het verschil tussen toilet en gootsteen – 
- de kompetitie begint (alle ballen verzamelen) - 
- over normen en waarden in de denksport - 
- eigenaardig- & wetenswaardigheden – 
- langs de lijn (een leerproces) –  
- dreigt LENS uit balans te raken ? (cartoon) 
- voetballen (op het achterhoofd gevallen) - - met grote verslagenheid (na regen....) –  
- verstand (de beste stuurlui) - - LENS weekend (de teleurstelling) - 
- de formatiekommissie (puzzelen en vissen) - - de grens (januari) - 
- de draad (knutselen) - 
- telefoongesprekken (afgekeurd of niet) - - EKO is dood ... leve de evenementen - - de poster (wildgroei) - 
- toch nog gevoetbald (het tournooi) - 
- de verwarring ("Waterloo" & de sleutel) - - de discussie (weerberichten) - - sprookjes of werkelijkheid - 
- regeltjes (wettelijk en prettig geregeld) - 
- boeren, burgers en buitenlui (het LENS-circus gaat weer draaien) - - terloops opgevangen (begrip en muziek) - 
- LENS-tourisme (paasarrangement) - 
- een (rustig) redaktieweekend (zwervers langs de velden) - - zwaluwentournooi (jeugd sport voor jeugd) - - dankbaarheid (de tijd 
staat even stil) - - dankbaarheid (de 1000-poot) - 
- een wereld van verschil (de daad bij het woord) - een kompliment (applaus voor u zelf) - 
- de 1000 poot - 
Echt ingaan op het voetbal van zowel senioren als jeugd hebben wij doelbewust, vermeden, daar wij konden rekenen op de 
medewerking van vaste schrijvers. 
Naast het schrijven en elke maandag lekker bezig zijn met het vervaardigen van de LENSrevue, hebben wij onze aktiviteiten gericht 
op de wedstrijdkrant op zondag bij de thuiswedstrijden van ons vlaggeschip en waren we aktief met de lichtkrant. 
Op de achtergrond zijn we op beperkte schaal bezig geweest met het produceren van affishes voor de LENS-loterij en verzorgden 
wij de wedstrijdprogramma's voor de wedstrijden op zater- en zondag. 
Met weemoed hebben wij, zei het gedoceerd, afscheid moeten nemen van enkele vaste columnisten :"GIJS LANGS DE LIJN", er 
staan doet hij nog wel; "DOMINEE AD GREM", waarschijnlijk in retraite, dus niet meer beschikbaar. 
De jonge telg "B. BAR-RETJE", heeft de toets van de kritiek niet doorstaan en koos eieren voor zijn geld. Twee jonkies "FLASH & 
BACK" deden een verwoede poging om (in het kader van LENS 75 jaar) de LENShistorie op papier te krijgen. Bij gebrek aan support 
slaagden zij niet in hun opzet. 
Uit een onverwachte (?) hoek werden wij toch nog, tot onze vreugde verrast met enkele epistels over de geschiedenis van LENS 
onder de titel "Wij zijn de jongens van blauw en van wit". Publikatie van deze artikelen zal komend seizoen voortgezet worden. 
Prettig was de samenwerking met de selektie, spelers, trainer Peter Bos, begeleiding en verzorger Edwin Coret. Zij verleenden ons 
alle medewerking bij het maken van de foto's van "de spelers van de week" en de elftalfoto's direkt na de voorwedstrijd van onze 
jeugd. 
 
S P O N S O R S 
Sponsors zijn één van de pijlers waarop (voetbal)verenigingen drijven. Deze steun bestrijkt vaak veel diciplines van de vereniging. 
Zo ook dat van de redaktie, want wij weten ons geruggesteund door : 
A D R E P A K, een dynamisch direct-mailbedrijf, geeft ondersteuning bij de produktie van de LENSrevue en helpt bij het kopiëren 
van de wedstrijdkrant. Zo wordt het papier tegen bodemprijzen aan huis geleverd, terwijl het plaatsen van de nieuwe 
stencilapparatuur dankzij hun kennis en connecties zeer soepel is verlopen. Ook in noodgevallen konden wij voor het dupliceren van 
de revue het afgelopen seizoen weer een beroep op hun doen. 
H A F 0, de speciaalzaak voor foto en video, is onze tweede sponsor. 
De foto's die de "speler van de week" bij elke thuiswedstrijd van ons eerste elftal ontvangt stellen zij geheel belangeloos ter 
beschikking. 
Ook de adverteerders in de LENSrevue zijn wij veel dank verschuldigd. Dankzij hun bijdrage is het mogelijk een verenigingsblad te 
produceren van zo'n hoge kwaliteit. Wij hopen dat we aankomend seizoen weer mogen rekenen op de steun en een prettige 
samenwerking met deze sponsors. 
 



T O T  S L O T 
Het is nog steeds onmogelijk het iedereen naar het zin te maken bij de produktie van een Klubblad als de LENSrevue. Toch zijn wij 
als redaktie druk bezig zelfs dat voor elkaar de boksen! Dat dit niet kan zonder de medewerking van alle leden van LENS mag duidelijk 
zijn. Alleen dan kan de LENSrevue een blad zijn voor en door de leden! 
 
Cees Alting en  Albert Miltenburg 
 
VERSLAG BARCOMMISSIE LENS SEIZOEN 1994-1995 
 
Hoewel de barcommissie noodgedwongen met te weinig leden heeft moeten draaien, is met de bar een mooi positief resultaat behaald. 
De belangrijkste oorzaken van ons 'succes' zijn : 
- scherp inkopen 
- invoeren kassa's 
- aanpassing prijzen 
- grote inzet van te kleine groep vrijwilligers 
Voor het nieuwe seizoen zou een uitbreiding van het huidige aantal barcommissieleden geen overbodige luxe zijn. Wij zouden het 
daarom mooi vinden als zich op korte termijn nieuwe leden aan zouden dienen. 
Het resultaat van de bar zal hierdoor verhoogd kunnen worden. 
 
namens de barcommissie,  
Frank Veeren 
 
VERSLAG SENIOREN ZATERDAG 1994-95 
 
Het seizoen '94-'95 was voor de zaterdagafdeling geen seizoen om enthousiast over naar huis te schrijven. Geen doorstroming van 
jeugd en/of nieuwe leden betekenden voor deze afdeling wederom een vergrijzing van het ledenbestand. Bij wijze van experiment en 
een low budget werd afgesproken geen trainer meer aan te trekken. Als aanspreekpunten fungeerden Peter Krol, Fred Lancel en 
Ben v.d. Nouland. Er werd met twee elftallen aan de competitie deelgenomen. Het eerste 2e klas HVB, het tweede res. 2e klasse 
HVB. 
 
De trainingen. 
De conditietrainingen werden meestal voor rekening genomen door Wim Klunnen, een enkele keer door Ron van Cappelleveen, oud 
Lens speler van de zaterdagafdeling. 
Naarmate het seizoen vorderde werd het gemis van "een man op de bank" duidelijk zichtbaar en werd een beroep worden gedaan op 
Cees Roos (oud trainer Duno) . Hij was bereid de woensdagtraingen die nog resten te verzorgen, tevens was hij zo veel mogelijk bij 
de wedstrijden aanwezig. 
 
De resultaten. 
Uit de eerste periode van 8 wedstrijden behaalde het 1e team 8 punten. De tweede en derde periode draaide het team niet meer en 
werden in totaal nog maar 7 punten behaald. Hierdoor eindigde het 1e van de zaterdag op de11e plek in een poule van 13 clubs. 
Het 2e elftal verging het niet beter en werd 11e van de 12 en degradeerde. 
 
Verwachting seizoen '95-'96. 
Voor het seizoen '95-'96 zijn de verwachtingen niet al te hoog. Zonder de benodigde doorstroming en/of nieuwe leden zal het voor 
de Zaterdagafdeling nog moeilijker worden. Enkele leden hebben te kennen gegeven dit seizoen hun lidmaatschap te willen 
opzeggen. Ondanks al deze negatieve vooruitzichten gaat de Zaterdagafdeling, seizoen '95-'96 vol goede moed, met de echte kern 
"oud Lensers" er een sportief seizoen van maken. 
 
Senioren Zaterdag 
Jan Ham. 
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE LENS 1994/1995. 
 
De jeugdkommissie. 
De jeugdkommissie bestond dit seizoen uit de volgende personen: 
Paul v.d.Steen  algemeen kontaktpersoon en hoofdleider A- en B-jeugd. Alsmede jeugd-,wedstrijd- en 
   toernooisekretaris. Tevens bestuurslid.  
Arnold .v.d.Donck:  hoofdleider C-jeugd en coördinator voor de clubscheidsrechters. Medio maart moest Arnold 

zijn werkzaamheden staken door priveproblemen. 
   Paul v.d.Steen nam zijn taken over.  
Edwin Kuik:   hoofdleider D-jeugd. 
Ruud Vereecken:   hoofdleider E-jeugd.  
Harry ter Linden :   hoofdleider F-jeugd. 
Voor het eerst werd er gewerkt met hoofdleiders. Buiten het feit dat een aantal mensen (spelers/ouders) hier aan moest wennen liep 
het geheel naar tevredenheid. 
 
De jeugdteams. 
In de kompetitie kwamen wij uit met lA,2B,4C,4D,8E- en 5 F-teams. In totaal dus 24 jeugdteams: een minder dan het jaar daarvoor. 
Er werd niet echt moeite gedaan om het aantal teams uit te breiden aangezien wij al problemen genoeg hadden om dit aantal teams 
te voorzien van leiders/trainers maar ook omdat de kleed-en veldcapaciteit niet toereikend was (kwalitatief maar zeker ook kwantitatief). 



 
De resultaten. 
Voor een uitgebreid overzicht van de resultaten verwijzen wij naar de laatste LENSrevue van dit seizoen: de JONG LENS. De 
meeste leiders maar ook de jeugdkommissie blikten terug op het afgelopen seizoen. Natuurlijk vermelden wij de belangrijkste zaken 
nog even: 
- LENS A1 greep net naast het kampioenschap in de promotieklas.  
- LENS B1 eindigde op een gedeelde tweede plaats in de promotie-klas. 
- LENS C1 wist zich ondanks de leegloop keurig te handhaven in poule Cl. 
- LENS C3 werd kampioen. 
- LENS D1 bereikte de finale van de D-een-cup en verloor deze na een lange serie strafschoppen helaas van ADO. 
- LENS D1 werd na een beslissingstoernooi kampioen van poule D1 door ADO en DSO achter zich te laten. 
- LENS E1 bleef tijdens het hele seizoen ongeslagen in poule 1.  
- Bij het vier tegen vier toernooi voor D- en E-klassers werd zowel ons D- als ons E-viertal kampioen van Den Haag. 
 
De trainers. 
Het afgelopen seizoen waren de onderstaande jeugdtrainers aktief: 
- A1-selektie: Rolf Rombouts 
- B1-selektie: Ton 's-Gravendijk  
- C1-selektie: Fred Grens –  
- C2-selektie: Leo Meeuwisse 
- D1-selektie: Ramon Hageraats –  
- D2-selektie: Piet v.Gils –  
- E -selektie: Theo Hoefnagel 
Het handhaven van een tweede C- en D-selektie bleek ook dit jaar weer een goede greep. De teams krijgen meer aandacht en leren 
daar dan ook meer van. Volgend seizoen gaan we dit uitbreiden naar de B-jeugd toe. Uiteindelijk hopen we hierdoor meer spelers in 
de A-jeugd en later ook in de senioren te krijgen. Arno v.Blitterswijk nam de niet geselekteerde B-jeugd weer twee keer per week 
onder handen. De animo werd echter steeds minder en op het laatst werd er slechts een keer per week getraind. Bij de niet 
geselekteerde C-jeugd hebben we diverse trainers gehad. Dit is niet echt optimaal. Het blijft een probleem om hier vaste en goede 
krachten voor te vinden. Hetzelfde verhaal gaat op voor de lagere D-jeugd. De woensdagmiddagklub had drie vaste krachten t.w. 
Bob Hendriks,Ruud v.Herp en Peter Hoet. 
 
Keeperstraining. 
Voor het eerst werkten we met een echte keeperstrainer t.w. Hans v.Rijthoven. Hij gaf zelf keeperstraining en coordineerde verder de 
overige keeperstrainingen die gegeven werden door Dennis Pool en Johan v.Polanen. De extra aandacht werd op prijs gesteld en 
daar gaan we dan ook mee door. 
 
Haagse Jeugd/scouts etc. 
Ook dit jaar vielen een aantal jeugdspelers van LENS op bij scouts van de Haagse Voetbal Bond. Echter ook Sparta, Feijenoord en 
zelfs Ajax wisten onze talentvolle spelers op te speuren. Zo speelden Mounier Aissati, Lourinho Bukman, Michael Oemed en Civard 
Sprockel van LENS D1 regelmatig mee voor selektiewedstrijden van de Haagse selektie. Lourinho en Civard werden uiteindelijk ook 
in het team onder 13 jaar gekozen. Daarnaast kregen Soufiane Bouali en Cocky v.d.Bosch uit onze E-jeugd een uitnodiging van 
Sparta. Cocky v.d.Bosch had het helemaal druk want bij Feijenoord liep hij een trainingsstage af en samen met Stefan Kraayeveld 
van El was hij ook een keer op proef bij Ajax. Heel leuk al die belangstelling maar ook de bekende Haagse amateurclubs merkten dit 
op en probeerden weer diverse spelers in te lijven met mooie beloften. Gelukkig dit keer zonder succes. 
 
LENS t/m 21 jaar. 
De wedstrijden voor dit team zijn ook het afgelopen seizoen niet echt van de grond gekomen. Organisatorisch was het plaatje niet 
echt rond te krijgen. Bovendien speelden de meeste junioren al zeer regelmatig mee op de zondag in senioren 2 of 3. 
 
Nevenaktiviteiten. 
De nevenaktiviteiten stonden dit seizoen op een laag pitje doordat de evenementenkommissie lang niet bemand was. Toch werd het 
Sinterklaasfeest voor de F-jeugd een succes en ook de bingo voor de jeugd was zeer geslaagd. 
 
Afsluiting seizoen. 
Natuurlijk speelde ieder jeugdteam weer diverse uittoernooien en een thuistoernooi. Slechts F5 (pas heel laat ingedeeld) en Dl (moest 
de D-een-cupfinale spelen op de toernooidag) speelden geen thuistoernooi. Het internationale toernooi met Pasen voor Al en Bl 
alsmede het zeer sterk bezette toernooi voor El en E2 met o.a. Feijenoord en Sparta waren een succes. Ook de andere toernooien 
verliepen probleemloos. Natuurlijk waren ook de reisjes weer een succes. Dl ging met Pasen naar het zeer sterk bezette toernooi in 
Keulen. D2,El,E2 en E3 zochten Limburg op. LENS Cl tenslotte ging naar Tongeren om te voetballen en om te kayakken. Vooral dit 
laatste sloeg erg aan en is zeker voor herhaling vatbaar. 
 
Tot slot. 
Tot slot rest ons een ieder die iets gedaan heeft voor onze jeugdafdeling te bedanken voor hun inzet. Er is weer ontzettend veel 
gevoetbald en dat was beslist niet mogelijk geweest zonder alle hulp. De een deed wat meer dan de ander, maar alle hulp was welkom. 
Ook volgend seizoen hopen we weer veel hulp te krijgen bij onze jeugdafdeling. Heus hulp is er nooit genoeg. 
 
Namens de jeugdkommissie  
Paul v.d.Steen,  
Jeugdsekretaris 
 



Accommodatie 
 
Het bestuur is na haar aantreden in december vorig jaar geconfronteerd met veel achterstallig onderhoud op het gebied van de 
accommodatie. Dit werd veroorzaakt door enerzijds de geringe (in aantal) inzet van vrijwilligers en anderzijds de vele 
bestuurswisselingen en de beperkte bestuurssamenstelling in de twee voorafgaande jaren. 
Het bestuur heeft voor dit probleem de volgende stappen gezet: 
1. Het in dienst nemen van een banenpooler (vanaf 1 maart 1995) zodat structureel (40 uur per week) is voorzien in het wegwerken 
van kleinere onderhoudsklussen en het verrichten van continue schoonmaakklussen. 
2. De tweede stap werd gezet nadat eerst een uitgebreide inventarisatie was opgesteld van al het achterstallig onderhoud. Aan de 
hand van de ledenlijst met beschikbare informatie over beroepen zijn individuele leden benaderd met het verzoek een aantal 
onderhoudsklussen te willen verrichten. Niet zonder succes want afgelopen zomer waren er op een dag circa 40 mensen druk in de 
weer om de accommodatie weer op orde te krijgen voor de aanvang van het nu lopende seizoen. Voor die kleine groep mensen 
(namen zijn algemeen bekend) die al die jaren alleen geploeterd hadden was het even wennen. 
Zo is de kleine bar verplaatst, kleedgebouw 2 binnen geschilderd, afrastering veld 1 gerepareerd en deels geschilderd, tegelpaden 
hersteld, grote schoonmaak kantine uitgevoerd en nog vele andere werkzaamheden. 
Grotere werken zoals de reparatie van het dak, zijn uitgevoerd door bevriende aannemers. 
Deels lopen een aantal klussen in het lopende seizoen nog door. 
3. Het herstellen van de relatie met de gemeente op de werkvloer. Vanaf december vorig jaar tot aan de zomer is om de vijf weken 
overleg gevoerd waarbij de onderhoudsklachten werden besproken. In de zomer is het overleg geïntensiveerd met het oog op de 
reparatieperiode van de velden. Dit heeft geresulteerd in verbetering van het onderhoud van de velden in de tweede helft van het 
vorige seizoen. Tevens lagen de velden in het begin van dit seizoen ondanks de droogte er beter bij dan het jaar daarvoor. 
Dit overleg wordt ook in het lopende seizoen voortgezet. 
4. De vierde stap is het overleg met de gemeente op beleids-en politiek nivo. De veld- en kleedaccomodatie zijn uiteraard de 
belangrijkste gespreksonderwerpen. Een voorzichtig resultaat werd deze zomer geboekt met de schriftelijke bevestiging dat nog dit 
seizoen de eerste bomen, die negatief van invloed zijn op de kwaliteit van het 1e veld, zullen worden gerooid. Tevens heeft het 
bestuur deelgenomen aan een door de sportwethouder georganiseerde sportconferentie ten behoeve van het te formuleren nieuw 
beleid. Hoofdlijn daarin is dat verenigingen meer financiële ondersteuning kunnen verdienen afhankelijk van de mate van 
inspanningen voor specifieke doelgroepen (bijv. jeugd, ouderen etc.). Uitwerking dient nog plaats te vinden. 
5. De vijfde en laatste stap is een nieuwe start van de Escampcommissie vanaf juni 1995. Het principe "samen zijn we sterk" met 
name gericht op het overleg met de gemeente, is een belangrijke drijfveer. Tenslotte is LENS met haar problematiek niet uniek. 
Eerste onderwerp van bespreking was het gezamenlijk gebruik van het vrijkomende Groen-Wit veld zodat de velden ontlast kunnen 
worden. 
Gezien de eerste vruchtbare resultaten zal de hierbovenomschreven aanpak ook in het lopende seizoen verder worden voortgezet. 
 


